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Anmeldt den 14. maj 2024

Forespørgsel
til finansministeren

Af Peter Kofod (DF) og Mette Thiesen (DF):

Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen har valgt at prioritere yderligere milliarder af lønkroner 
til administration i staten, når kernevelfærden i kommuner og regioner samtidig styrtbløder, og vil 
ministeren kommentere på, hvordan denne voldsomme stigning hænger sammen med regeringens løfte 
om at sænke lønudgifterne til administration og ledelse?


